
Referat fra bestyrelsesmøde Køge Sejlklub 31.03.2016 
kl. 18.30. Deltagere: Arne Madsen, Jakob Johansen, 
Ebba Glückstadt, Jesper Mandrup Keld, Oscar Larsen, 
Henrik Stillhof og Jesper Andersen
1. Ny jollebro. Arne har snakket med Kenneth om den nye bro. De har snakket om, at der 

kommer en “tillægsbro” langs med siden koblet på den lave ende af den nye bro, der er lav nok 
til, at den er brugbar til joller, SUP og surfere. Kenneth mener, at den er på plads inden første 
juni. Broprojektet er ikke færdigt, og sejlklubben bliver hørt i eventuelle ændringer.

2. Stander op og ned. Op 23.04 og ned 29.10. Stander op står Arne for. kl. 14. Kaffe og kage i 
klubhuset bagefter. Vi prøver at få stablet en ordentlig fest op til nedhalingen.

3. Instruks sejlerskole. Den ser fin ud. Ebba skriver den ren, og Jakob sørger for, at den 
kommer på hjemmesiden.

4. Hjemmeside. Domænet er skiftet og den nye hjemmeside kører. Henrik har måske mulighed 
for at få udviklet en app, hvor man kan tjekke ind og ud ift. man kan se, hvem der er på vandet. 
Vi tænker over det. Vi prøver at sætte shop på hjemmesiden med trøjer. Ebba undersøger det.

5. Nøgler. Vi overvejer, om vi skal skifte låsene. Jesper undersøger med en låsesmed, hvad det 
vil koste.

6. Visionsmøde. Ideen er, at vi holder et møde, hvor vi snakker om, hvad vi vil med sejlklubben. 
Evt. et oplæg fra bestyrelsen med udvalgsformænd. En ide er også at prikke nogen, og også 
nogen af de unge jollesejlere. Vi vil starte i et mindre forum med bestyrelsen og 
udvalgsformænd og lave et oplæg. Jesper og Jakob er tovholdere.

7. Evt. Vi aftaler, at første torsdag i måneden er fast mødedag for bestyrelsen.


